



CLASSIC PACKAGE

6D4N GOLD COAST TANGALOOMA SPECIAL

(TANGALOOMA WITH 4WD DESERT SAND TOUR, SEA WORLD & MOVIE WORLD)

- Day 01** **SINGAPORE / BRISBANE** 布里斯班 (Meal onboard)
Depart Singapore for your flight to Brisbane.
- Day 02** **BRISBANE** 布里斯班 / **GOLD COAST** 黄金海岸 - **TANGALOOMA** (L)
Upon arrival, proceed to Level 2 information's desk before 9am (Australian time) for your coach transfer to Holt Street. Coach will leave bus bay at 9.30am sharp. Upon arrival at Holt Street, wait for ferry transfer at 10am (Australian time) and enjoy the 75 mins ferry ride to Tangalooma. When arrive in Tangalooma, check into the resort and enjoy the facilities available. Enjoy your buffet lunch at the resort before starting of your 4WD Desert Sand Tour. In the evening, enjoy the experience of hand feeding the wild dolphin. Dinner at own expense.
- Day 03** **TANGALOOMA / GOLD COAST** 黄金海岸 (B)
After breakfast, passengers to check out of resort for their ferry transfer to Holt Street. Upon arrival, coach will be waiting for you to transfer to your choice of hotel in Gold Coast. After check-in passengers can enjoy the experience at Gold Coast. Lunch and dinner at own expense.
- Day 04** **GOLD COAST** 黄金海岸 / **MOVIE WORLD** (B)
After breakfast, passengers to assemble at pick-up point for your day tour to Movie World. After the tour, proceed to pick-up point for your transfer back to hotel.
Tour Highlights:-
As the only Australian movie related theme park, you will experience a fun-filled, Gold Coast theme park family adventure with all the glitz and glamour of Hollywood at Warner Bros. Movie World. Meet your favourite stars and enjoy all the behind-the-scenes action, comedy stunts and exhilarating, shows and attractions.
- Day 05** **GOLD COAST** 黄金海岸 / **SEA WORLD** (B)
After breakfast, passengers to assemble at pick-up point for your day tour to Sea World. After the tour, proceed to pick-up point for your transfer back to hotel.
Tour Highlights:-
At Sea World, you can make contact with marine life wonders and experience a whole world of amazing rides, shows and attractions at a Gold Coast theme park favourite! More than just a theme park, Sea World is committed to educating guests about the marine environment, and playing an active role in Australian marine research and rescue.
- Day 06** **BRISBANE** 布里斯班 / **SINGAPORE** (B)
After breakfast, passenger to prepare for check out of hotel and transfer to Brisbane International Airport for your return flight back to Singapore.

Travel Star Pte Ltd 星和旅游私人有限公司 TA 01432

People's Park Complex #02-12
Tel: 6438 5633 / Fax: 6438 1626

People's Park Centre #03-02
Tel: 64382833 / Fax: 64385266

6天4夜黄金海岸天阁露玛特别之旅

(天阁露玛, 与4WD的沙漠之旅, 海洋世界和电影世界)

第1天: 新加坡/布里斯班 (在飞机上用餐)

搭乘豪华客机飞抵达布里斯班, 由专业导游乘坐豪华空调巴士载你去酒店。

第2天: 布里斯班/黄金海岸-天阁露玛 (午餐)

到达目的地后, 上午九时 (澳大利亚时间) 经过2楼的接待处, 坐旅游巴士到霍尔特街。导游将在上午09时30分离开巴士湾。抵达后在霍尔特街, 等待上午十时渡轮 (澳大利亚时间), 乘渡轮前往天阁露玛大约75分钟。当到达天阁露玛, 入住度假村, 并可以享有各种服务设施。在度假村出发之前, 享受你的自助午餐, 然后去体验4WD沙漠之旅。在晚上, 可以亲身体会和喂食野生海豚。午餐自费。

第3天 天阁露玛/黄金海岸 (早餐)

早餐后, 乘坐渡轮到霍尔特街, 到达目的地后, 导游带你去在黄金海岸的酒店。登记过后, 乘客可以在黄金海岸亲身体验。午餐和晚餐自费。

第4天 黄金海岸/电影世界 (早餐)

早餐后, 乘客聚集在一起, 准本一日游到电影世界。参观完成后, 返回酒店。

游览重点: - 作为唯一的澳洲电影有关的主题公园, 您将有一种前所未有的体验, 黄金海岸的主题公园, 家庭的奇遇与所有莉卡·格利茨和魅力在好莱坞华纳兄弟电影世界。见到自己喜欢的明星并享受所有的幕后活动, 喜剧特技, 表演和旅游景点。

第5天 黄金海岸/海洋世界 (早餐)

早餐后, 乘客聚集在一起, 准本一日游到海洋世界。参观完以后, 返回酒店。

游览重点: - 在海洋世界, 您可以接触海洋生物的奇观和探险, 表演和旅游景点在黄金海岸的主题公园是最受欢迎的! 他的价值不止是一个主题公园, 海洋世界, 是致力于教育游客关于海洋环境知识, 并且在澳大利亚海洋研究和救援工作发挥了积极作用。

第六天 布里斯班/新加坡 (早餐)

早餐后, 乘客准备好酒店退房, 然后乘坐回程航班返回新加坡。